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Diverse sager til drøftelse/beslutning/orientering 

Høringssvar omkring Storgården ifm. Parkeringssagen v. Leyla, Khuloud og Oliver 

- Det gik utroligt godt med at indsamle høringssvar fra beboerne i gården. Der kom mange 
beboere og Oliver og Michelle gik en rundtur i afdelingen, for at informere om sagen samt 
muligheden for at skrive et høringssvar. 

 

Beplantning i gårdene v. Bent 

Forslag til at lægge fliser hvor der er hul i flisebelægningen. Det godkendes. 

Skal der plantes nyt i det vilde blomsterbed? Det godkendes 

Bent foreslår beplantning rundt om affaldsskurene. Det godkendes 

Der er væltet to træ’er ved boldburet. De skal genbeplantes. Bent foreslår langs stien 
ud mod Thorsgade. Bestyrelsen er indforstået med dette. 

 

Opfølgning v. Bent omkring bi-målere til de udlejede kælderrum m. strøm 

CK synes det er en dårlig ide og foreslår højere husleje da det er for dyrt at 
administrere en bimåler. Udkast til husorden omkring hvad kælderrummene må bruges 
til. Kælderrum med strøm koster 100 kr ekstra (stiger til 300 kr per måned). 

 

Opfølgning v. Bent omkring tidsindstillede nøglebrikker 

 Bent prøver igen. 

 

Opfølgning v. Bent omkring de nye skraldeskure 

Generelt går det godt. Beboere der har stillet skrald, har fået en henstilling til at benytte 
containerne. Kommunen er mindet om at de skal låse skraldeskurene når de har tømt 
affald. 

 

http://www.afd127.dk/


 

Beboerforslag omkring opsætning af glascontainer v. Elisabeth 

 Der kommer en ny storskraldsordning. Der kommer mere info ud.  

 

Bent på ferie i efteråret v. Bent 

 Bent er væk i 6 uger. Henrik er den officielle afløser for Bent. 

 

Arbejdsdag ift. udlejning af Beboerlokalet fremadrettet og oprydning i Bestyrelsens kontor v. Elisabeth 

- Aftales at lave dette på næste bestyrelsesmøde d. 5/10. KL 17 

 

Regnskabsmøde i VIBO 9-11-23 KL 15 v. Elisabeth og Lærke 

- Ikke muligt. Lærke og Elisabeth finder en anden dag 

 

Evt. 

Problemer med at grill ved 40-gården benyttes af hjemløse, der brænder affaldstræ af, og røgen generer 
beboerne.  

- Bestyrelsen er interesseret i at få fjernet grillen ved 40-gården. Det aftales at Bent vil undersøge 
om det var en beboerbeslutning at sætte en grill op, eller om den kan fjernes uden det skal op på 
et beboermøde. 


